



Protokoll styrelsemöte S07 2016-03-01

Närvaro:	Martin Johansson	Ordförande
	Robin Timan	Sekreterare
	Anna Lissborg	Källarmästare
	David Norrestam	Överphös
	Sara Lindgren	Programmästare
	Nick Persson	Cafémästare
	Måns Ansgariusson	Sexmästare fr.o.m §7
	Marcus Liljenberg	Industrimästare
	Carolina Koronen	Kårkontakt TLTH fr.o.m §7
	Peter Seimar	

- §1 OFMÖ Ordförande Martin Johansson förklarar mötet öppnat klockan 12:11.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera Peter Seimar.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tilläggen:
- §9.1 Styrelsemedlem som phadder
 - §9.2 Styrelserepresentation
 - §9.1 Alkohol i iDét
- §5 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokoll för S06.
- §6 Information från Kåren Gick tillbaka hit från §7 när Carolina dök upp. Hon påminner om enkäten som skickats ut för att hjälpa öka transparansen och kommunikationen mellan sektioner och kåren. Fullmäktigemöte idag där stadgar och reglemente ska revideras.
- §7 Information från PLD PLC Amelia var ej närvarande vid mötet. Anna som sitter i PLC informerar att det är möte nästa måndag där ettornas mätteresultat ska diskuteras.
- §8 Kollegieinfo **Sex**
Måns informerar att det ska hållas en utbildning för sexmästerierna i hörsalen som kommer avslutas med pub på lopftet. Pubbrunda 18 maj där D ska jobba tillsammans med V.

CPM

I-sektionen kommer att hålla i Slaget om Lund som är un-



gefär som Amazing Race bland sektionerna. Ett lag per sektion (4 pers), fest för övriga. De vill att vi ska ta ut D-seks lag. Finns även förslag om gemensam paintball mellan sektionerna, oklart när det kan bli dock.

Café

Caféfesten flyttas.

§9 Beslutsuppföljning

Frys

Mötet **beslöt** att godkänna en budget på 5000 kr. Ska mätas en extra gång för att garantera att den får plats och om så är fallet så köps den in tillsammans med köksskåp.

Nyhetsbrev

Inte så mycket att tillägga. Det är bara att köra på.

Tyngre tack

Mötet **beslöt** att skjuta fram beslutet till S09.

§9.1 Styrelsemedlem som phadder

Mötet **beslöt** att låta beslutet huruvida en styrelsemedlem är lämplig som phadder överlåtas åt staben.

§9.2 Styrelserepresentation

Vi har en budget på 7000 kr per år. Martins och Luddes förslag är att man får använda 300 kr per termin och person. Mötet **beslöt** att godkänna det.

§9.3 Alkohol i iDét

I lördags stod några personer och drack alkohol i iDét vilket resulterade i en varning men accessen drogs inte in. Martin föreslår att all access ska dras in i 6 veckor om det görs med uppenbar medvetenhet om att det är förbjudet. Nick föreslår att man även ska dra depositionen och personen i fråga som blir avstängd får då betala ny depositionen för att få tillbaka accessen. Mötet **beslöt** att lägga detta på beslutsuppföljning till S10.

§10 Utskottsrapporter

Finns på driven.

§11 Ekonomisk status

Ludde var ej närvarande på mötet.

§12 Val av funktionärer

Programmästeriet

Tandemgeneral	Hanna Lindwall (dic14hli)
Tandemgeneral	Anton Göransson (dat14ago)
Tandemgeneral	Povel Larsson (dat14pla)

Näringslivsutskottet

Alumniansvarig	Oscar Rydh (psy13ory)
----------------	-----------------------

§13 Övrigt

Ingen hade något att tillägga.

§14 Meddelanden

Sara meddelar att märketävlingen avslutades igår.

§15 OFMA

Ordförande Martin Johansson förklarar mötet avslutat kl 12:52.



Mötessekreterare

Justeras

Robin Timan
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Martin Johansson
Ordförande